
 

PROTOKÓŁ NR XXVI/2020 

Z XXVI SESJI RADY GMINY WIELISZEW  

 
z dnia 29 grudnia 2020 roku 

 

O godz. 1010 Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady XXVI sesji Rady Gminy 

Wieliszew VIII kadencji.  Przewodniczący Rady Gminy przywitał osoby biorące udział w 

obradach. 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych, aby potwierdzili swoją obecność na 

sesji poprzez naciśnięcie przycisku kworum na tabletach.  

Obecność na sesji potwierdzili nw. radni:  

1. Grzegorz Bieńkowski 

2. Rafał Donarski 

3. Marcin Fabisiak 

4. Renata Gostkowska-Maczuga 

5. Jacek Kuciński 

6. Grażyna Kwiatkowska 

7. Artur Miętek 

8. Łukasz Miętek 

9. Dorota Sarna 

10. Jan Sołtys 

11. Bartłomiej Trzaskoma 

12. Dorota Trzaskoma 

13. Krystyna Wesołowska 

14. Danuta Wrzesińska 

15. Edwin Zezoń 

W obradach uczestniczyli również:  

Wójt Gminy Wieliszew – p. Paweł Kownacki, 

Zastępca Wójta Gminy – p. Magdalena Radzikowska, 

Sekretarz Gminy – p. Agnieszka Mitjans Szałapska, 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Dobrowolska, 

Pani Mecenas – p. Monika Pająk - Truszkowska 

Pan Jacek Banaszek – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Sołtysi Gminy Wieliszew. 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził kworum, a tym samym prawomocność 

podejmowanych uchwał.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Wójt Gminy Wieliszew – p. Paweł Kownacki poprosił o uwzględnienie w porządku 

obrad punktu dotyczącego stanowiska Rady Gminy w sprawie projektu strategicznego 

studium lokalizacyjnego inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko obejmującą odcinek Warszawa Wschodnia – 

Nasielsk/Kątna/Świercze na terenie Gminy Wieliszew. Wójt Gminy Wieliszew,  

Podkreślił, że poza działaniami związanymi z inwestycjami PKP, nadal trwa analiza 

dokumentów strategicznych dla inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego i naszego 

korytarza, który pokrywa się z inwestycją PKP. Z tego powodu Rada Gminy powinna wyrazić 



stanowisko w sprawie i wziąć udział w drugiej części konsultacji tego dokumentu, który  

w pewnym zakresie uległ zmianie. W dokumencie nie uwzględniono zmiany trasy z lutego 

2020 r., natomiast rozszerzono korytarz.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad sesji z uwzględnieniem zaproponowanej 

zmiany.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia 1 października 

2020 r. oraz 28 października 2020 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do 

projektów protokołów. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy Wieliszew z dnia  

1 października 2020 r. oraz 28 października 2020 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 1  

do protokołu. 

Ad. 5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady 

Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie   

odpowiedziach. 

  Wójt Gminy Wieliszew - p. Paweł Kownacki poinformował, że wpłynęła interpelacja 

od radnego Edwina Zezonia. Stwierdził, że odpowiedź na interpelację dotyczącą wielu 

ważnych aspektów dotyczących gminy została opublikowana w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

  Pan Radny Edwin Zezoń poprosił o interpretację prawną w sprawie konieczności 

prezentowana odpowiedzi na interpelację w trakcie sesji.  

Wójt Gminy Wieliszew zacytował paragraf 24. pkt 6 statutu, zgodnie z którym nie ma 

obowiązku odczytania odpowiedzi na interpelację w trakcie sesji Rady Gminy,  

co potwierdziła Pani Mecenas Monika Pająk - Truszkowska.  

Ad. 7. Stanowisko Rady Gminy Wieliszew w sprawie projektu Strategicznego 

Studium Lokalizacyjnego Inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego wraz z Prognozą 

oddziaływania na środowisko obejmującego odcinek Warszawa Wschodnia – 

Nasielsk/Kątne/Świercze na terenie Gminy Wieliszew 



W dyskusji wzięli udział: 

- Wójt Gminy Wieliszew p. Paweł Kownacki: 

Zgłoszenie wynika z prowadzenia drugiego etapu konsultacji w sprawie studium 

lokalizacyjnego CPK, nad którą to inwestycją dyskutowano w całym kraju. Ta inwestycja jest 

w planach i dotyka nas w sposób znaczny. Mimo że wykonanie tej linii zostało przekazane do 

PKP uznaliśmy za zasadne przygotowanie stanowiska w tej sprawie, w której odnosimy się 

do korytarza pokazanego na mapach. Jest to niezwykle obszerny dokument, który ma 

pojemność 7 GB. W tej chwili korytarz przebiega wg wariantu nr 3 (między jednostką 

wojskową w Janówku, a cmentarzem w Krubinie). Teraz korytarz został rozszerzony na 

zachód: kończy się za Okuninem, co w pewnym zakresie pokrywa się z naszą propozycją 

skrótu. Dlatego przygotowaliśmy stanowisko, które sugeruje zasadność poszerzonego 

korytarza i prosimy o analizę naszego wniosku dwie instytucje: nie tylko PKP, ale również 

CPK. Wójt zaznaczył, że jeśli tak ważna inwestycja ma zostać zrealizowana na naszym 

terenie, kluczowe jest rozpatrzenie wariantu z perspektywy naszej gminy.  

- Dzięki naszej determinacji, Gmina Wieliszew jeszcze bardziej ugruntuje się w świadomości 

osób decyzyjnych – podsumował Wójt. 

Następnie Wójt Gminy Wieliszew poprosił o uwagi radnych do przedstawionego projektu. 

W trakcie sesji okazało się, że w systemie e-sesja widniał inny tekst projektu, aniżeli ten 

przesłany przez Wójta do radnych mailem. Wójt poprosił radnych o ustosunkowanie się do 

tekstu, który został wysłany dzień wcześniej mailem.  

Po tej informacji nastąpiła wymiana dokumentu na właściwy w systemie e-sesja.  

Wójt udostępnił dokument dla wszystkich uczestników sesji wraz ze zmianami oraz dokonał 

ich omówienia.  

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia stanowiska w sprawie projektu Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji 

Centralnego Portu Komunikacyjnego wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko 

obejmującego odcinek Warszawa Wschodnia – Nasielsk/Kątne/Świercze na terenie Gminy 

Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń 

Stanowisko nr 5/2020 w sprawie projektu Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji 

Centralnego Portu Komunikacyjnego wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko 

obejmującego odcinek Warszawa Wschodnia – Nasielsk/Kątne/Świercze na terenie Gminy 

Wieliszew stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 



Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Donarski – Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

Przewodniczący zrecenzował przedstawiony projekt uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. Większością głosów uchwała została zaopiniowana pozytywnie 

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

 

Uchwała Nr XXVI/266/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Donarski - Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego 

przedstawił opinię komisji. Większością głosów uchwała została zaopiniowana pozytywnie 

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy 

Wieliszew na 2020 rok w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

 

Uchwała Nr XXVI/267/2020 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na 2020 

rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXI/220/2020 Rady 

Gminy Wieliszew z dnia 2 lipca 2020 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Donarski - Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała uchwałę pozytywnie. Wyjaśnienie przewodniczącego – 

zmiana uchwały z 2 lipca 2020 roku, która obejmowała emisję obligacji komunalnych na kwotę 

11 mln 200 tys. zł. została zmniejszona do kwoty 8 milionów 200 tys. zł. Zmiany w uchwale 

związane są z oszczędnościami w realizacji zadań bieżących oraz zmniejszeniem zadłużenia 

gminy o 3 miliony 200 tys. zł. złotych, jak również deficytu na pokrycie braków finansowych. 



Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXI/220/2020 Rady Gminy Wieliszew z dnia  

2 lipca 2020 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania  
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, 

Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 

Uchwała Nr XXVI/268/2020 zmieniająca uchwałę nr XXI/220/2020 Rady Gminy Wieliszew  

z dnia 2 lipca 2020 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Donarski - Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego. 

Opinia dla uchwały jak i dla autopoprawki jednogłośnie pozytywna.  

Wyjaśnienie - usunięcie dwóch pozycji w wykazie wydatków  

1. projekt przebudowy skrzyżowania dróg gminnych Al. Solidarności i ul. Polnej z drogą 

powiatową nr 1818W – w Wieliszewie na płaskie rondo przejazdowe wraz z 

odwodnieniem i oświetleniem drogowym; 

 

2.  Projekt i budowa dojazdu do boiska przy ul. Modlińskiej 110/144 w Wieliszewie – 

poprawa bezpieczeństwa. 

 

Zmniejsza się ogólna kwota wydatków niewygasających i wynosi 1 344 393,95 zł. 

Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2020 wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XXVI/269/2020 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2020  stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

 



W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Donarski - Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego: 

Opinia komisji pozytywna. 

- Paweł Kownacki poprosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie sprawy związanej autopoprawką. 

  

- Magdalena Dobrowolska – Skarbnik gminy Wieliszew 

Autopoprawka dotycząca wieloletniej prognozy finansowej zakłada zmiany w planie 

dochodów oraz planie wydatków budżetu Gminy i uwzględnia uwagi pozytywnej opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która została przedłożona Radzie Gminy.  

Dokonujemy zmian w wykazie przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej  

w następujących wydatkach: 

1.1.2.1 E-urząd przyjazny mieszkańcom – zwiększenie nakładów w limitach w 2021 rok o 

kwotę 554 288 zł. oraz wydatkach bieżących. Regionalna Izba Obrachunkowa 

zakwestionowała limity zobowiązań, gdzie błędnie były ujęte w projekcie uchwały zadania 

dotyczące obsługi prawnej oraz prowadzenia postepowań Urzędu Gminy przed sądami 

powszechnymi i administracyjnymi. Zmniejszono limity zobowiązań o kwotę 162 360 zł. W 

przedsięwzięciu 1.3.1.8 Monitorowanie systemów alarmowych z obiektów Gminy – poprawa 

bezpieczeństwa, zmniejszono limity zobowiązań o kwotę  628,44 zł. 

Dodano dwa przedsięwzięcia, które mają miejsce w obowiązującej wieloletniej prognozie 

finansowej. 

 Święto Gminy Wieliszew zwiększono nakłady w kwocie 83 000 zł. w limitach na 2021 rok. 

 Spotkanie z kulturą – warsztaty teatralne i filmowe, zwiększono nakłady na 2021 rok o 

kwotę 35 000 zł. 

Wójt Gminy Wieliszew p. Paweł Kownacki szczegółowo omówił cały budżet.  

Dorota Sarna poprosiła o doprecyzowanie w autopoprawce zadania pn. „Przebudowa ulicy 

Szkolnej/Kałuszyn/Skrzeszew - zmniejszenie z limitu o 160 000 zł.  

Magdalena Dobrowolska - Wydatki majątkowe – zmniejszono nakłady o 160 000 zł  

w ramach zadania: Przebudowy ulicy Szkolnej/Kałuszyn/Skrzeszew – zadanie to jest 

realizowane w 2020 roku i pozostały w tym zadaniu wolne środki. Pozostałe środki z tego 

zadania zostały zabezpieczone na budowę boiska Szkoły Podstawowej nr 2 w Wieliszewie w 

kwocie 110 000 zł. oraz zadanie majątkowe jednoroczne pn: Zakup samochodu dla OSP w 

Wieliszewie w kwocie 50 000 zł.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wieliszew. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia autopoprawki.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 



Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edwin Zezoń 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edwin Zezoń 

 

Uchwała Nr XXVI/270/2020 w sprawie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew  stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2021. 

a) odczytanie projektu Uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem oraz omówienie projektu, 

Przewodniczący Rady poprosił o możliwość odstąpienia w odczytaniu uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 
odstąpienia od odczytania projektu Uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem .  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń 

 

Omówienie uchwały budżetowej na rok 2021 przez Wójta Gminy Wieliszew p. Pawła 

Kownackiego. 

1. Dochody wyniosły 115 167 682 zł (w 2020 106 493 081 zł), a wydatki ponad 

120 241 360,54 zł. (112 537 337,82 zł. w 2020 r.). Wójt podkreślił, że pozytywną 

informacją jest fakt, że z roku na rok zwiększa się udział w podatku PIT, głównie z 

powodu dynamiki wzrostu liczby mieszkańców w Gminie. Jednym ze strategicznych 

celów w tym zakresie będą intensywne działania, aby wzrost liczby podatników był 

jeszcze wyższy w kolejnych latach. Znaczny wzrost dochodów zanotowano również w 

kategorii podatek od nieruchomości na przestrzeni ostatnich 10 lat.  

2. Odpady – opłaty za gospodarowanie odpadami wzrastają. Jednak mogą być 

niewystarczające ze względu na fakt, że Gmina nie będzie rozliczana na podstawie 

ryczałtu, tylko tonażu. Wójt wyraził obawę, że nawet przy podniesieniu opłat do 



maksymalnej stawki, dochody mogą być niewystarczające, aby system się 

samofinansował.  

3. Rośnie podatek od czynności cywilno-prawnych, rośnie korzystanie z wychowania 

przedszkolnego. 

4. Subwencja ogólna na oświatę –  20,9 mln. zł., co stanowi wyższą kwotę niż  

w ubiegłym roku, jednak wydatki na oświatę są zdecydowanie wyższe.  

 Plan wydatków – 120 24 mln. zł. 

 Wydatki bieżące – 104 621 204,54 zł. 

 Wydatki majątkowe – 15 620 156 zł. 

 Wydatki w 2020 roku 119 235 951,5 zł. 

5. Wydatki bieżące najbardziej wpływają na jakość życia mieszkańców. Wójt podkreślił, 

że znaczące kwoty związane są z utrzymywaniem porządku na drogach oraz transport. 

Należy się spodziewać, że mieszkańcy będą oczekiwać jeszcze większej liczby 

kursów transportu. 

6. Wydatki publiczne związane z administracją są nieco niższe niż w roku ubiegłym. 

7. Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – przewidywane wydatki 466 

tyz. 

8. Wójt poinformował, że Gmina Wieliszew otrzymała 3.5 miliona złotych wsparcia do 

budowy Centrum Społeczno-Kulturalnego, które powstanie w miejscu dzisiejszej 

remizy. Centrum będzie finansowane z Rządowego Funduszu Inicjatyw Lokalnych.  

9. Przewidywane wydatki na oświatę to ponad 37 milionów złotych.  

10. Pomoc społeczna – wydatki planowane na ponad 22 miliony złotych 

11. Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – przewidywane wydatki bieżące na ten 

rok wynoszą 11,6 milionów złotych. 

12. Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego –  przewidywane wydatki bieżące w 

wysokości 1 554 362 zł 

13. Sport – przewidywane wydatki bieżące w wysokość 998 tys. zł 

Przewidywane wydatki majątkowe w wysokość 15,6 milionów złotych  

 Sala sportowa przy szkole podstawowej w Łajskach – 5,55 mln. zł 

 Rozbudowa szkoły podstawowej w Janówku Pierwszym – 4,7 mln. zł. 

 Boisko wielofunkcyjne w Wieliszewie – 1 100 mln zł 

 E-urząd – urząd przyjazny mieszkańcom, około 800 000 zł na finalizację projektu. 

 Oświetlenie 

Wydatki majątkowe wieloletnie 

 Rozbudowa SUW w Wieliszewie – 45 000 zł. 

 Wodociągowanie środkowej części gminy – 1 000 000 zł.  

 Przejmowanie infrastruktury wodociągowej – 200 000 zł  

 Przejmowanie infrastruktury kanalizacyjnej – 150 000 zł.  

 Kałuszyn – chodnik wzdłuż ulicy Szkolnej – 140 tys. zł 

 Przebudowa ulicy Szkolnej Skrzeszew/Kałuszyn – około 200 tys. zł. 

 Dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła – około 100 tys. zł 

 Olszewnica stara – chodnik ulica Długa – 300 tys. zł. 



Oprócz wspomnianej wcześniej dotacji w wysokości 3.5 miliona złotych przeznaczonej na 

Centrum Społeczno-Kulturalne, Wójt poinformował, że Gmina czeka na rozpatrzenie 

wniosku dotyczącego dotacji na budowę ulicy Polnej w Wieliszewie wraz z rondem przy 

ulicy Kościelnej.  

Na początku 2021 roku rozpocznie się zadanie dotyczące projektowania kanalizacji wodnej  

w Michałowie-Reginowie. Czekamy na sfinalizowanie konkursu dotyczącego budowy szkoły 

w Olszewnicy Starej. Jesteśmy na progu decyzji dotyczącej sfinansowania dodatkowego 

przedszkola w Michałowie-Reginowie.  

Złożone wnioski o dofinansowanie 

 Chodnik wzdłuż ulicy Szkolnej – Kałuszyn/Skrzeszew. Oświetlenie przy ulicach 

gminnych oraz place zabaw przy przedszkolach. 

 Czekamy na szczegóły dotyczące rządowego programu wsparcia finansowego dla 

miejscowości, w których były gospodarstwa państwowe (PGR). 

 Wójt przekonywał, że pozytywne przegłosowanie wieloletniej Prognozy Finansowej 

zapewni realizację wielu kluczowych inwestycji dla Gminy, w tym ważnej dla samej 

Urzędu projektu kanalizacyjnego w jego otoczeniu, rozbudowę szkoły i budowę 

przedszkola przy gimnazjum w Skrzeszewie, inwestycje drogowe, oświetlenie, a także 

budowę boiska w Michałowie Reginowie i placów zabaw.  

 Największe wyzwania zaznaczone przez Wójta to demografia, oświata, gospodarka 

odpadowa i inwestycje drogowe.  

Demografia 

 W 2015 roku w Gminie Wieliszew zameldowało się 10 346 osób, a w 2020 roku 

Gmina Wieliszew liczy już ponad 15 tys. osób dlatego tak ważne są inwestycje  

w zakresie infrastruktury i oświaty. 

 

b) przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy Wieliszew, 

 

Jan Sołtys – przewodniczący komisji rewizyjnej 

Komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy Wieliszew na 2021 rok  

z uwzględnieniem wniosku Radnego Łukasza Miętka dotyczącego zabezpieczenia w budżecie 

Gminy na 2021 r. środków  finansowych w kwocie 300 000 zł na zakup wozu strażackiego 

dla OSP Wieliszew.  

Wynik głosowania nad tym wnioskiem: 2 głosy za, 1 głos wstrzymujący przy trójosobowym 

składzie komisji. 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew na 2021 rok – w wyniku 

głosowania – 3 osoby za, 0 wstrzymujących, 0 sprzeciw. 

Rafał Donarski – Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego 

Komisja Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego pozytywnie zaopiniowała projekt 

budżetu Gminy Wieliszew na 2021 rok z uwzględnieniem wniosku Radnego Łukasz Miętka 



dotyczącego zabezpieczenia w budżecie Gminy na 2021 r. środków  finansowych w kwocie 

300 000 zł. na zakup wozu strażackiego dla OSP Wieliszew. 

Wynik głosowania nad tym wnioskiem: 7 głosy za, 0 głosów przeciw, 2 głos wstrzymujące. 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew na 2021 rok – w wyniku 

głosowania – 8 głosów za, 0 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący. 

Artur Miętek – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Gminy 

Wieliszew na 2021 rok z uwzględnieniem wniosku Radnego Łukasz Miętka dotyczącego 

zabezpieczenia w budżecie Gminy na 2021 r. środków  finansowych w kwocie 300 000 zł. na 

zakup wozu strażackiego dla OSP Wieliszew. 

Wynik głosowania nad tym wnioskiem: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów 

wstrzymujących 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew na 2021 rok – w wyniku 

głosowania - 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących 

Grażyna Kwiatkowska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pomocy Społecznej i 

Ekologii 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej i Ekologii pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

Gminy Wieliszew na 2021 rok z uwzględnieniem wniosku Radnego Łukasz Miętka 

dotyczącego zabezpieczenia w budżecie Gminy na 2021 r. środków  finansowych w kwocie 

300 000 zł. na zakup wozu strażackiego dla OSP Wieliszew. 

Wynik głosowania nad tym wnioskiem: projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew na 2021 rok: projekt został 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie 

Łukasz Miętek – przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Porządku Publicznego  

i Ochrony Przeciwpożarowej 

Komisja Bezpieczeństwa Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu Gminy Wieliszew na 2021 rok z uwzględnieniem wniosku 

Radnego Łukasz Miętka dotyczącego zabezpieczenia w budżecie Gminy na 2021 r. środków  

finansowych w kwocie 300 000 zł. na zakup wozu strażackiego dla OSP Wieliszew. 

Wynik głosowania nad tym wnioskiem: projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew na 2021 rok: projekt został 

zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

W związku z przekazaniem informacji o dotacji 3.5 miliona złotych na budowę Centrum 

Społeczno-Kulturalnego w Wieliszewie, Pan Łukasz Miętek wyraził wątpliwość, czy wniosek 

o zabezpieczenie środków na zakup wozu strażackiego dla OSP Wieliszew jest zasadny. 



- Magdalena Dobrowolska – Skarbnik Gminy Wieliszew 

Autopoprawka do uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na 2021 rok zakłada 

zabezpieczenia środków na zakup samochodu pożarniczego dla OSP Wieliszew w wysokości 

50 tys. zł. Wspólnie z Przewodniczącym Komisji Bezpieczeństwa przygotowaliśmy 

autopoprawkę. Na styczniowej sesji po wprowadzenia środków z Rządowego Funduszu 

Inicjatyw Lokalnych zabezpieczymy dodatkowo środki na budowę Centrum Społeczno-

Kulturalnego w Wieliszewie.  

Renata Gostkowska-Maczuga: Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

Gminy Wieliszew na 2021 rok z uwzględnieniem wniosku Radnego Łukasz Miętka 

dotyczącego zabezpieczenia w budżecie Gminy na 2021 r. środków  finansowych w kwocie 

300 000 zł. na zakup wozu strażackiego dla OSP Wieliszew. 

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

d) dyskusja na projektem Uchwały budżetowej, w tym nad wnioskowanymi propozycjami 

zmian i autopoprawek 

W dyskusji wzięli udział: 
 

- Edwin Zezoń 

Jestem zdziwiony jednomyślnością komisji. Budżet nie spełnia pewnych podstawowych 

zasad, ponieważ nie dba o harmonijny i równomierny rozwój Gminy. Zadania wyznaczone 

przez Wójta są bardzo ambitne na przyszłość, ale jeśli chodzi zapisy w budżecie są one 

śladowe. Dlatego będę się wstrzymywał w głosowaniu nad budżetem. Nie jestem przeciw 

rozwojowi Gminy, ale chciałbym jako Radny dożyć momentu, że rozwój gminy będzie 

równomierny dla wszystkich miejscowości. Mam nadzieję, że najbliższe miesiące uwidocznią 

inwestycje w Michałowie-Reginowie, o których mówił Pan Wójt. 

- Krystyna Wesołowska 

Ja mam odmienne zdanie od Pana Edwina Zezonia. Zawsze jest za mało i chciałoby się 

więcej. Jest to budżet dobry jak na nasze możliwości i zapewnia równomierny rozwój Gminy. 

W kolejnych latach będziemy również rozwijali kolejne zadania. Bardzo się cieszę, że 

powstanie Centrum Społeczno-Kulturalne. Mam nadzieję, że w kolejnych latach zrealizuje się 

jeszcze jedno marzenie, że Radni i Wójt dojrzejemy do tego, aby rozpocząć budowę ratusza. 

- Edwin Zezoń (Ad Vocem) 

Wystarczy popatrzeć na budżet ile jest inwestycji i wówczas będziemy widzieli, czy rozwój 

jest harmonijny i równomierny. Nie będę się spierał, czekam na realizację obietnic – głównie 

kanalizacji i przedszkola. Niewielki przyrost w Michałowie-Reginowie wynika z tego, że 

plany nie są realizowane od wielu lat. Mimo moich licznych apeli niewiele się zmienia.  



- Paweł Kownacki (Ad Vocem) 

Gdybyśmy chcieli spełnić wszystkie Państwa życzenia, to budżet miałby wówczas około 300 

milionów złotych, w tym 200 milionów na inwestycje i można by było powiedzieć, że robimy 

budżet marzeń, który przebija budżety Legionowa i Jabłonny razem. Jeżeli nie będę stąpał 

twardo po ziemi możemy dojść do sytuacji problematycznej, jaką mają inne miejscowości. 

Presja inwestycji sprawia, że te miejscowości mają długi (a niewiele więcej mieszkańców). 

Uważam, że nasz budżet jako pozycja wyjściowa, nie jest to sytuacja trudna, ale jednocześnie 

wynikająca z wcześniej podjętych wspólnie decyzji. Staram się, aby podjęte zobowiązania 

były faktycznie realizowane. Planowane inwestycje nie są wymyślone, ale są planowane 

realnie w taki sposób, aby można je było spełnić. Proszę zauważyć, że dla wielu mieszkańców 

najważniejszą sprawą jest to, kiedy będą wywożone odpady dwa razy w miesięcu w okresie 

jesienno-zimowym. Dołożyliście Państwo 2 miliony złotych do gospodarki odpadowej, co 

spełniłoby pewnie część z państwa życzeń, a nikt z Państwa zapewne nie podniesie ręki za 

podniesieniem opłaty do 36 złotych. Warto rozpatrzeć budżet z perspektywy Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. Budżet z perspektywy wielu lat spełni wiele z Państwa życzeń.  

Dziękuję wszystkim komisjom za pozytywne zaopiniowanie uchwały budżetowej na 2021 

rok. 

- Jan Sołtys 

Chciałbym wspomnieć, że ulica Nowodworska, o której oświetlenie ubiegamy się z funduszu 

sołeckiego już od dwóch lat nie może znaleźć uzasadnienia w budżecie.  

W sprawie 3.5 miliona złotych na Centrum Społeczno-Kulturalne w Wieliszewie. To jest 

program rządowy na inwestycje lokalne. Dzięki Pańskiej sprawności Panie Wójcie, te środki 

znalazły się w naszej Gminie, a wiele z sąsiednich gmin nie skorzystało z tych środków, za co 

serdecznie dziękuję. 

- Paweł Kownacki (Ad Vocem) 

Od dwóch lat mamy wniosek w sprawie oświetlenia ulicy Nowodworskiej w Łajskach.  

W obliczu pandemii musieliśmy wstrzymać inwestycje bez wsparcia zewnętrznego. 

Będziemy się starać, aby ta ważna ulica wojewódzka miała zdecydowanie lepszą jakość 

oświetlenia.   

W kwestii dotacji na Centrum Społeczno-Kulturalne z inwestycji lokalnej: uważam, że 

samorządowcy powinni starać się o każde środki, które rząd im może przekazać. Jeżeli są to 

środki zewnętrzne do wzięcia, należy o nie aplikować. Starałem się o nie bez zbędnego 

robienia wokół siebie hałasu. Najważniejsze, aby cel został osiągnięty.  

- Krystyna Wesołowska (Ad Vocem) 

Jestem dumna z całej naszej Gminy jak się rozwija, ważna jest każda miejscowość naszej 

Gminy. Chciałam wyrazić swój optymizm co do rozwoju naszej Gminy. 

- Artur Miętek 



Chciałem powiedzieć, że jak co roku debatujemy nad budżetem i rok rocznie to co 

uchwalamy w grudniu na ostatniej sesji jest punktem wyjścia do późniejszych zmian.  

W trakcie trwania roku zawsze pojawiają się nowe pomysły i nowe inwestycje. Wiele z tych 

nieplanowanych pod koniec roku inwestycji udało się przecież zrealizować, m.in.:  budowę 

szkoły w Łajskach, rozbudowę szkoły i przedszkola w Janówku, remizę, plac zabaw w 

Łajskach. Te tematy były odwlekane, ale udało się je zrealizować. Życzę Panu, Panie Wójcie, 

aby determinacja Pana nie opuścił, a szczęście dalej sprzyjało. 

- Marcin Fabisiak Przewodniczący Rady  

Myślę że wszyscy Radni jesteśmy osobami dużej wiary. Powinniśmy życzyć optymizmu nam, 

jak również naszym mieszkańcom, którzy często są niecierpliwi i oczekują rozwiązania ich 

problemów tu i teraz. Staramy się realizować te inwestycje, które są kluczowe dla całej 

Gminy. Jesteśmy radnymi całej Gminy i proszę naszych mieszkańców o więcej wiary i 

optymizmu oraz spojrzenie na Gminę z dalszej perspektywy niż  własna ulica. Realizujemy 

inwestycje priorytetowe w pierwszej kolejności. Wszystkie rzeczy, które zaplanujemy, 

wcześniej czy później zostaną zrealizowane.  

- Łukasz Miętek 

Ja połowę swojego życia wierzyłem, że staraniami Pana Wójta uda się zrealizować inwestycję 

Centrum Społeczno-Kulturalnego Gminy. To marzenie się spełnia. Ja i tak będę się musiał 

tłumaczyć mieszkańcom, dlaczego nie udało się zrealizować tej czy innej inwestycji. Często 

tłumaczę mieszkańcom, dlaczego głosuję za budżetem, mimo że nie ma w nim inwestycji, 

które są naszą potrzebą. Na szczęście dzięki staraniom Wójta otrzymaliśmy dotację rządową i 

z tego faktu należy się cieszyć.  

 

e) głosowanie nad projektem Uchwały budżetowej. 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzeniem autopoprawki.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 

Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, 

Edwin Zezoń 

 

Głosowano w sprawie: 
projektu Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2021.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-Maczuga, Jacek 

Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 



Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

 

Uchwała Nr XXVI/271/2020 – Uchwała budżetowa  Gminy Wieliszew na rok 2021 stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Paweł Kownacki  

Dziękuję i bardzo proszę wszystkich o cierpliwość i wyrozumiałość. Bardzo ważne jest, 

abyśmy w tym momencie wspomnieli o cichych bohaterach całej pracy: Pani Skarbnik, Pani 

Sekretarz dbająca o administrację, Pani Zastępcy, która pilnuje inwestycji, a także 

wspaniałych pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej, Ośrodka Kultury i wszystkich 

kierowników referatów Urzędu Gminy, którzy będą mieli wskazaną ścieżkę wyznaczoną 

przez Państwa do dalszych działań. Wierzę że Ci ludzie poczynią wiele wspaniałych działań 

dla rozwoju Gminy Wieliszew w Nowym Roku. Dziękuję również naszym mieszkańcom za 

to, że tak żywo się meldują w naszej Gminie. Już ponad 20 milionów złotych mamy 

wpływów z PIT-u. Będziemy dalej zachęcać mieszkańców, aby byli sponsorami budżetu 

naszej Gminy. Zrobimy wszystko, aby budżet naszej Gminy był wyjątkowy. Chciałbym, aby 

dzięki naszym działaniom, każdy mieszkaniec Gminy miał poczucie, że wybór jakiego 

dokonał, zamieszkując tutaj, był najlepszym jaki poczynił w swoim życiu. 

 

  Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykonywania obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Donarski 

Opinia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego jednogłośnie pozytywna  

w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. Do podjęcia takiej 

inicjatywy niezbędne jest powołanie komitetu. Do uchwały dołączone są załączniki: 

1. Oświadczenie o utworzeniu komitetu obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

2. Lista udzielająca poparcia projektu uchwały w sprawie, tj: lista poparcia 200 

mieszkańców. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej w brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 

Uchwała Nr XXVI/272/2020 w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Wieliszew w 2021 r. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Donarski 



Opinia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego dla uchwały jednogłośnie 

pozytywna. Jest to uchwała ustalająca plan finansowy doskonalenia zawodowego nauczycieli 

na 2021 rok wynikająca z karty nauczyciela. Projekt został zaopiniowany przez dyrektorów 

placówek oświatowych, jak również projekt zyskał pozytywna opinię Związku 

Nauczycielstwa Polskiego w Legionowie. Zaplanowana kwota planu dofinansowania to 

150 600 zł. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Wieliszew w 2021 r. w brzmieniu zaproponowanym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 

Uchwała Nr XXVI/273/2020 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Wieliszew w 2021 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

Gminy Wieliszew z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Donarski 

Opinia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego dla uchwały jednogłośnie 

pozytywna. Na komisji Pani Anna Ziółkowska z Referatu Informacji i Promocji omówiła 

projekt uchwały i współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego. Urząd Gminy przeprowadził konsultacje z 

organizacjami pozarządowymi oraz referatami i jednostkami gminy. Żadne uwagi do planu 

nie wpłynęły. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 

Wieliszew z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2021 rok brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 

Uchwała Nr XXVI/274/2020 w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Wieliszew  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 rok stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 



Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2021 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Donarski 

Opinia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego jednogłośnie pozytywna. 

Prowadzenie działalności związanej z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałaniem narkomanii należy do zadań własnych gminy i jest 

rozwiązywany dzięki gminnemu programowi. Corocznie program jest uchwalany. Zaszły 

zmiany w odniesieniu do ubiegłego roku. W paragrafie 4 dodano punkt 4 

 Współpraca z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi na terenie Gminy Wieliszew 

prowadzącymi młodzieżowe i dziecięce drużyny pożarnicze. 

 Par. 6 ust. 2 zmieniony jest zapis dotyczący wynagrodzenia za udział w posiedzeniu  

sekretarza oraz przewodniczącego komisji. Zaproponowano, aby w 2021 roku była to 

kwota 16% kwoty, o której mowa w ust. 1 (kwota bazowa), dla pozostałych członków 

jest to kwota 12% kwoty bazowej 

 Rozdział 6 par 7 – dodano zapis: partnerami przy realizacji programu są straże 

pożarne. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2021 rok brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 

Uchwała Nr XXVI/275/2020 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

  Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia zadania Powiatu 

Legionowskiego w zakresie bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2021 roku. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Rafał Donarski 

Opinia Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego jednogłośnie pozytywna. 

Przepisy dopuszczają tego typu działania. Jeżeli chodzi o Gminę Wieliszew, przejęłaby 

następujące obowiązki od Powiatu Legionowskiego: 

 Koszenia poboczy i czyszczenia pasów drogowych 

 Zalegających nieczystości 

 Mechanicznego zamiatania dróg powiatowych 

 Letniego i zimowego utrzymania ciągów pieszych oraz pieszo-jezdnych  

Szacunkowa kwota przeznaczona na ten cel 90 000 zł. 



Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie przejęcia zadania Powiatu Legionowskiego w zakresie bieżącego 

utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2021 roku brzmieniu zaproponowanym.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 

 

Uchwała Nr XXVI/276/2020 w sprawie przejęcia zadania Powiatu Legionowskiego  

w zakresie bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej w 2021 roku stanowi załącznik  

nr 14 do protokołu. 

Ad. 19. Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrali: 

- Jan Sołtys  

Chciałbym dopytać w dwóch kwestiach:  

 Przebudowa chodnika przy Centrum Kultury w Łajskach miała być zrealizowana. 

Natomiast działka nr 65/9 zmienia właściciela (tj. działka półhektarowa). Została ona 

już ogrodzona i w tej chwili pracują tam buldożery i niszczą chodnik. Proszę  

o zwrócenie uwagi Zarządowi Województwa na ten fakt, podejrzewam, że inwestycja 

rozpoczęła się nielegalnie. Proszę, aby sprawdzić, czy inwestor ma pozwolenie na 

budowanie tego zjazdu i proszę o odbudowanie tego chodnika zgodnie ze sztuką 

budowlaną. 

 Druga sprawa, uważam że powinniśmy wrócić do sprawy nasadzeń na rondzie  

w Łajskach.  

 Ad. 20. Zamknięcie obrad sesji. 

 O godz. 1313 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie obrad XXVI sesji Rady 

Gminy Wieliszew.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Przygotowała:     Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew 

Małgorzata Jendryczka   Marcin Fabisiak 

   

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


